
Z Á P I S č. 1 z jednání  
Komise pro vzdělávání a sport ze dne 29. 1. 2024 

(Městský úřad Jeseník, Karla Čapka 1147/10, zasedací místnost č. 204) 
 

 
 
Přítomni:  Předseda komise     Hana Sekotová 
  Garant komise Tibor Macík  

 Tajemník komise David Koukal    
    

Členové komise Jan Malysa, Dominik Liberda 
           
Omluvení členové Romana Grosičová, Gabriela Paděrová, Jan Vrba, Emil 

Vodák 
Hosté Iva Peitlová, Rostislav Brokeš, Zdeňka Blišťanová, 

Tomáš Vlazlo, Václav Urban 
 
Program: 
 

1. Úvod  
Předsedkyně komise p. Sekotová přivítala přítomné a za omluvené členy předá v průběhu 
jednání jejich vyjádření k jednotlivým bodům v programu. Tímto uznala komisi za 
usnášeníschopnou a zahájila jednání.  
Předsedkyně seznámila přítomné s body programu a kvůli časové dotaci hostů byl 
přesunut bod Corrency na začátek programu.  

 
2. Corrency 

Pan Vlazlo prezentoval komisi aktuální čerpání a vyžití dosavadního projektu. Představil 
také návrh návazného projektu Corrency na další období v této obměně: 

- snížení věku pro zapojené děti 
- umožnit čerpání příspěvku na příměstské tábory  
- nový termín pro spuštění duben- říjen 2024 

Aktuálně požádal komisi o zjištění dodatečných informací k plánovaným pořádaným 
letním pobytovým i příměstským akcím místními sportovními kluby a dalšími 
zainteresovanými organizacemi.  
 

3.  Projednání žádosti sportovních klubů o navýšení alokace 
Rada města pověřila projednáním žádosti zástupců sportovních klubů o navýšení alokace 
komisi pro vzdělávání a sport. Komise byla seznámena se žádostí o navýšení z 2.700.000,- 
Kč na 6.500.000,- Kč. Po prostudování podkladů, prezentaci p. Peitlové, prezentaci žádosti 
p. Brokešem a diskuzi k rozpočtovým možnostem města doporučila navýšení alokace na 
sportovní činnost v roce 2024 o 500 000,- Kč na 3.200.000,- Kč. V následujících letech by 
mohlo dojít k dalšímu postupnému navyšování částky na podporu činnosti sportovních 
klubů.  

 

4. Dotační program SPORT 2024 
Pan Koukal podrobně představil systém rozdělování částky podle daných kritérií 
vyhlášených v Dotačním programu SPORT 2024 na činnosti sportovních klubů. Částka 
byla rozdělena dle obdržených bodů. Zároveň informoval o kontrole podkladů dodaných 
jednotlivými kluby. Komise k rozdělení celkové částky neměla připomínek. Dále bylo 



konstatováno, že upravená kritéria rozdělování dotace pro rok 2024 jsou nastavena 
transparentně, veškeré podklady lze kontrolovat. 
 
 

5. Dotační program na podporu sportu – jednorázové sportovní akce 
Komise po prostudování podkladů a kontrole systému bodového hodnocení akcí nemá 
připomínek k rozdělení dotace v 1. kole. Pouze u akce Jesenický opičák pořádaný klubem 
Horolezci, doporučuje navýšení na 19.000,- Kč z důvodu přeřazení závodu do vyšší 
kategorie.  
 

6. Bazén Česká Ves 
Členové komise se vyjádřili k podpoře žádosti Bazénu v České Vsi na dotaci 1.000 000,- 
Kč. Diskutovali však o omezené otevírací době. Doporučují jednat s ředitelem o rozšíření 
otevírací doby i na část víkendů. Dotace 1.000.000,-Kč by měla být poskytnuta na provoz 
bazénu po celý rok 2024 a v případě omezení a uzavření by měla být poskytnuta poměrná 
část dotace.  
 
 

7. Vyhodnocení plánu činnosti komise za rok 2023 
Předsedkyně p. Sekotová shrnula a zhodnotila činnost komise v uplynulém kalendářním 
roce dle jednotlivých bodů uvedených v plánu činnosti komise v předchozím kalendářním 
roce.  
 

8. Tvorba plánu činnosti komise na rok 2024 
Komise se zabývala plánem činnosti komise na rok 2024. Přesunula pokračující a návazné 
úkoly z předcházejícího kalendářního roku do aktuálního plánu činnosti. Zároveň 
proběhla diskuse nad novými tématy, kterými by se měla komise v následujícím období 
zabývat.  

9. Různé 
- Ředitel ZŠ Jeseník Dominik Liberda informoval o zařazení školy do programu 

Erasmus+ s možnosti získání finančních prostředků na výjezdy žáků a pedagogů 
do zahraničí. 

- Burza sportovních klubů – termín předběžně stanoven na neděli 1. září 2024. 
Zajištění akce bude diskutováno na dalším jednání komise. 

 

Stanovení termínu dalšího jednání 
Dle shody členů komise byl stanoven termín 2. jednání na 11. 3. 2024 opětovně v 15:30 
v budově IPOS, zasedací místnosti č. 204 
 
 
Usnesení: 
 
Dotační komise doporučuje navýšení alokace u dotačního programu SPORT 2024 - 
na celoroční činnost sportovních organizací na 3 200 000,- Kč.  
 
Dotační komise doporučuje radě města schválit poskytnutí dotací z rozpočtu města 
na rok 2024 žadatelům v částkách uvedených v tabulkových přílohách. 
 
V Jeseníku dne 30. 1. 2024 
Zapsal: David Koukal               
      Hana Sekotová – předsedkyně komise, v.r. 


